
Výroční volební členská schůze ČPSK 30.4.2022 

 

Přítomni dle prezenční listiny 

 

 

1) Zahájení, určení zapisovatele 

Předsedající – Ing. Martin Hučko, zapisovatel – Julie Poláková  

 

Přítomno: 35 členů 

 

2) Volba komisí (návrhová, volební, mandátová) 

Návrhová: Šrajbr, Všetečková, Orság 

PRO 35, PROTI 0 , ZDRŽELO SE 0 

 

Volební: Volšanský, Karous, J. Poláková  

PRO 35, PROTI 0 , ZDRŽELO SE 0 

 

Mandátová: Hanč, Štěchovská, Houda 

PRO 33, PROTI 0 , ZDRŽELO SE 2 

 

Schválení programu VČS, včetně upozornění na písařskou chybu v čísle 6. 

PRO 35 PROTI 0 , ZDRŽELO SE 0 

 

Ověřovatelé zápisu: 

Mgr. Jana Anderlová, Markéta Šmakalová 

PRO 35 PROTI O, ZDRŽELO SE 0 

 

3) Zpráva předsedy klubu 

 

Předseda informoval o dosavadní činnosti výboru a poděkoval za práci členů výboru v rámci 

celého volebního období. Poděkoval za zapojení členů při organizaci jak výstav, tak i 

loveckých zkoušek. Apeloval na členy klubu, aby se účastnili našich loveckých klubových 

zkoušek, za jejich organizaci a přípravu poděkoval Jiřímu Hančovi. Poděkoval za prezentaci 

klubu jak na výstavách, tak vrcholných loveckých zkouškách, i na úrovni FT. 

 

4) Návrh výboru - sestavení kandidátky, sestavení kontrolní komise + doplnění z pléna 

 

Počet členů výboru a kontrolní komise navržen výborem v počtu – členové výboru 8, členové 

kontrolní komise3:  

PRO 35, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0 

 

Kandidáti navržení výborem: Martin Hučko, Vladimíra Dvořáková, Julie Poláková, Jiří Hanč, 

Jiří Drábek, Jana Pavlová, Markéta Šmakalová, Viktor Mára 

 

Návrh z pléna:  

Bez návrhu 

 

Návrh kandidátů do kontrolní komise:  

Jana Anderlová, Zdeňka Caltová, Veronika Všetečková 

 



Návrh z pléna:  

Jan Karous, Tomáš Havel 

 

Předseda nechal hlasovat o změně programu, při přípravě tisku kandidátky. 

PRO 35, PROTI 0, ZDRŽELO SE O 

 

5) Zpráva poradců chovu 

 

Zpráva poradkyně chovu GS – Eva Nosková 

Zpráva poradce chovu IS – Martin Houda  

- Tento informoval o tom, že poradci nedostávají zpětné info od MVDr. Vomáčky o 

výsledku displazií. – Navrženo zkontaktování pana doktora k zaslání celoročního 

anonymního dotazníku o jeho výsledku.  
 

Zpráva poradkyně chovu POI, AS – Simona Svatoňová – omluvena z přítomnosti – zpráva 

přečtena jednatelkou 

Zpráva poradkyně chovu IČBS – Jana Sedláková – omluvena z přítomnosti – zpráva přečtena 

jednatelkou 

 

6) Volby do výboru a kontrolní komise 

 

Volební komise vybrala do zapečetěné krabice volební lístky. Schůze dále pokračovala – 

volební komise provedla sčítání. 

 

Při volbě přítomno 35 členů 

 

7) Zpráva Ekonoma 

 

Předložen výsledek hospodaření za rok 2021 a návrh rozpočtu na rok 2022 

 

Schválení výsledku hospodaření 2021 

PRO 35, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0 

 

Schválení plánu hospodaření na rok 2022 

PRO 35, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0 

 

8) Zpráva KK 

 

Zprávu přečetla předsedkyně kontrolní komise paní Mgr. J. Anderlová  

 

- V reakci na zprávu KK – předložena členům grafická podoba raznice klubového 

odznaku.  

- Info – cena raznice kolem 20.000,- Kč. – je počítáno v rozpočtu.  

- Paní Pavlová upozornila, aby oko na odznaku nebylo slepé. 

- Z pléna - podnět na odstranění vlaky z návrhu raznice:  

 

Hlasování o výrobě raznice bez vlajky: 

PRO 35, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0 

 

 



9) Čestní členové, jubilea, poděkování za významnou propagaci ČPSK  

 

Předání kytice jubilantce:  

Eva Nosková – předána květina  

 

Návrh na čestné členství:  

Návrh z plána:   

Vladimíra Dvořáková,  

PRO 34, PROTI 0, ZDRŽELO SE 1  

Jana Anderlová 

PRO 34, PROTI 0, ZDRŽELO SE 1 

 

Smutná zpráva – úmrtí člena Pavel Dvořáček  

 

 

Předsedou klubu navržena změna programu – přestávka  

 

PRO 35, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0 

 

Přestávka a občerstvení  

 

10) Seznámení s výsledky voleb 

 

Volba do výboru klubu: 

Drábek Jiří  34 hlasů 

Dvořáková Vladimíra 34 hlasů 

Hanč Jiří  35 hlasů 

Hučko Martin Ing. 34 hlasů 

Poláková Julie, Mgr 35 hlasů  

Šmakalová Markéta 34 hlasů 

Jana Pavlová   35 hlasů 

Viktor Mára  33 hlasů 

            zvoleni 

 

Volba do kontrolní komise: 

Anderlová Jana, Mgr.  25 hlasů 

Veronika Všetečková  28 hlasů 

Jan Karous   20 hlasů 

            zvoleni 

        nezvoleni 

Zdeňka Caltová  17 hlasů 

Tomáš Havel   14 hlasů 

 

11) Diskuze 

- Jana Anderlová – apeluje na dodávání fotografií ke kartě chovných jedinců a dále na 

dodávání fotografií z úspěchů jednotlivých jedinců, 

- Veronika Štěchovská – žádost o zvaní rozhodčích pro určitá plemena – exteriér, 

- Jana Anderlová – požádala přítomné o zaslání starých rodokmenů, které sbírá, 

- Martin Hučko – apeloval na členskou základnu v otázce rozhodčích jak z výkonu, FT, tak 

exteriéru , 



- Jiří Drábek – neúčast korony na EP Maďarů 

 

12) Usnesení členské schůze 

 

PRO 35, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0 

 

13) Závěr 

Předseda poděkoval všem přítomným a popřál mnoho úspěchů. 

 

 

Zapsala: Julie Poláková  

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Jana Anderlová, Markéta Šmakalová 


